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Abstract (en)
[origin: US4825483A] Sofa which can be converted to a bed comprising a base having two opposite sides (1), between which there extends an
upper longitudinal rod (4) and a canvas sheete (10) or equivalent which passes over this rod and is transversely movable with respect to the latter
between two end positions, the opposite longitudinal edges (11, 12) of this sheet, in a first position, being held so as to form a seat in front of the
said upper longitudinal rod, and it being possible for said sheet to be displaced by passing over and under the said rod to be brought into a second,
extended position, to form a bed in front of the said upper longitudinal rod, and vice versa.

Abstract (fr)
Canapé convertible en lit comprenant un socle présentant deux flancs opposés (1) entre lesquels s'étend une tige longitudinale supérieure (4) et
une toile (10) ou équivalent passant au-dessus de cette tige et mobile transversalement à cette dernière entre deux positions extrèmes, les bords
longitudinaux opposés (11, 12) de cette toile étant, dans une première position, maintenus de manière à former une assise en avant de ladite
tige longitudinale supérieure et ladite toile pouvant être déplacée en passant au-dessus et au-dessous de ladite tige pour être amenée dans une
deuxième position, allongée, pour former un lit en avant de ladite tige longitudinale supérieure, et réciproquement.
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